
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Roret Ørland Kultursenter (Brekstad), Store Sal 
Dato: 29.10.2020 
Tid: 09:00 – 13:30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Tom Myrvold Ordfører H 
Ogne Undertun Varaordfører AP 
Roy Hellan Hoøen Medlem SP 
Laila Iren Veie Medlem SP 
Hanne Koksvik Høysæter Medlem SP 
Hans Eide Medlem SP 
Jan Inge Standahl Medlem SP 
Thomas Hovde Medlem SP 
Bjørn Henrik Valaas Solbue Medlem SP 
Ole Graneng Medlem SP 
Britt Eli Døsvik Medlem SP 
Geir Finseth Medlem SP 
Thor Bretting Medlem H 
Tore Melhuus Medlem H 
Erika Sveen Lyngen Medlem H 
Ketil Halvor Sundseth Medlem H 
Anne Margrethe Bjørnerud Medlem H 
Trond Magnus Brekstad Medlem FRP 
Trond Pedersen Medlem FRP 
Gunnhild Tettli Medlem AP 
Jostein Tårnes Medlem AP 
Knut Morten Ring Medlem AP 
Irja Helen Hammern Døsvik Medlem AP 
Fredrik Sandness Medlem AP 
Lasse Dimitrij Henriksen Medlem AP 
Signe Tettli Sylten Medlem AP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Øyvind Wiger-Haraldsvik Medlem AP 
Øyvind Næss Medlem SV 
Dag-Francois Balavoine Medlem MDG 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Finn Olav Odde MEDL SP 
Hallgeir Grøntvedt MEDL SP 
Vigdis Rønsholm Furunes MEDL AP 
Hugo Solheim MEDL AP 
Ragnar Grønås MEDL SV 



 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Gerd Hegvik Hallgeir Grøntvedt SP 
Ann Elisabeth Solbue Valaas Finn Olav Odde SP 
Ingvild Wik Solberg Vigdis Rønsholm Furunes AP 
Viggo Rødsjø Hugo Solheim AP 
Ranveig Sannan Ragnar Grønås SV 
Trond Amundsveen  H 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Mikkel Slotterøy Undertun Representant for Ungdomsrådet 
Trond Amundsveen Representant for Eldrerådet 
Emil Raaen Kommunedirektør 
Britt Brevik Politisk sekretær 
Marit K. Ervik Ass. kommunedirektør/kommunalsjef 
Arild Risvik Kommunalsjef 
Magdele P. Johansen Kommunalsjef 
Thomas Engen Kommunalsjef 
Geir Aune Kommunalsjef 
Grethe Jøssund IKT 
Geir Tillereggen IKT 

 
 

Merknader: 
Innkalling godkjent. 
Saksliste godkjent. 
 
Møte startet med sangunderholdning fra Ørland kulturskole. 
 
To spørsmål til spørretimen ble behandlet før innkalling og saksliste ble tatt opp til godkjenning. 
 
Kommunedirektørens orientering om forslag til budsjett 2021 gjennomføres etter at sakene på 
sakslisten er behandlet og før møte heves. 
 
 
 

 
 
 

Saksnr Innhold Lukket 

 (Ingen tittel)  

 Spørretimen 
 
Spørsmål til spørretimen fra Øyvind Næss (SV) 
 
1.     Ørland SV synes det er på sin plass at 
kommunestyret orienteres om den høyst uoversiktlige 
saken som angår ny fabrikk og bygging på Uthaug. 

 



Planutvalget har gjort noen vedtak som vi mener ikke 
klarer opp i saken.  
Ørland SV vil derfor be ordfører om en oppdatering i 
saken. 
Dette medfører: 

1. Oppklaringer i de mange søknader om bygging 
og drift og midlertidig drift, inkl. testkjøring, av 
Grøntvedt nutri. 

2. Hva skjer med ulovlighetskontrollen? 
3. Hva skjer med adkomsten til offentlig kai, og 

den porten som er ulovlig oppsatt 
4. Hva skjer med vedtak hos fylkesmannen, der 

oppstart ikke godtas, heller ikke midlertidig. 
Kommunen har jo i flere saker gått mot 
fylkesmannen. 

5. Hva skjer med alle punktene tatt opp i 
formannskapet i møte den 16 okt.? 

  
2.     Ørland SV ønsker og svar på på om kommunen har 
fulgt opp følgende vedtak i kommunestyret 17,09.2020 
  
Ørland kommune tar inn over seg den prekære 
situasjonen som har oppstått på øya Lesvos, og tilbyr 
seg å bosette inntil 25 enslige mindreårige fra 
Morialeiren. Vedtaket oversendes umiddelbart 
integrerings- og mangfoldsdirektoratet, (IMDI). Dette i 
tillegg til de 15 vi har sagt vi kan ta imot. Er det 
oversendt? 
  
3.     I sakens anledning ordfører, vil jeg og spørre om 
rådmannen har fulgt opp interpellasjon fra Signe 
Syltern, gjort i kommunestyret 30/4 et vedtak i 5 
punker,om situasjonen  for barn i Moria leiren? 
 
Vedtak: 

1. Ørland kommune slutter seg til “Solidarity 
cities” initiert av ordføreren i Athen 

2. Kommunestyret ber kommunedirektøren 
fremmer en sak med anmodning om antall barn 
kommunen kan ta imot, (her har vi vel vedtatt 
25 + 15) 

3. Ørland kommune krever at Norge bidrar til 
nærområdene gjennom hastetiltak som sikrer 
vann, sanitærforhold og grunnleggende 
menneskerettigheter 

4. Ørland kommune ber om at Norge bidrar med 
sikkerhetstiltak i Moria-leiren 

5. Ørland kommune ber om at Norge gir 
ekstraordinært støtte til de norske frivillige 
organisasjonene i Moria-leire 

 



Mvh  
Øyvind N 
Leder Ørland SV  
 
 
Svar til spørretimen Ørland SV 
Ørland SV synes det er på sin plass at kommunestyret 
orienteres om den høyst 
uoversiktlige saken som angår ny fabrikk og bygging på 
Uthaug. Planutvalget har gjort 
noen vedtak som vi mener ikke klarer opp i saken. 
Ørland SV vil derfor be ordfører om en oppdatering i 
saken. 
 
Dette medfører: 
1. Oppklaringer i de mange søknader om bygging og 
drift og midlertidig drift, inkl. testkjøring, av Grøntvedt 
nutri 

I forbindelse med bygging av anlegget til 
Grøntvedt Nutri er det to pågående byggesaker. 
3 fiskeolje/fiskemeltanker: 
Planutvalget har innvilget midlertidig 
dispensasjon fra byggehøyde i 2 år for 
oppsetting av disse tankene. Dispensasjonen 
forutsetter at ny reguleringsplan for område er 
på plass innen to år. Byggetillatelse er deretter 
gitt i administrativt 
vedtak. Det har hittil (tirsdag 27.10.) ikke 
kommet inn klage. Klagefrist er ikke utgått. 
Tankene ble satt opp før dispensasjon og 
tillatelse ble gitt, ulovlighetsoppfølging ble 
igangsatt. 
To piper og en scrubber: 
Planutvalget har innvilget midlertidig 
dispensasjon fra byggehøyde, arealformål og 
byggegrense i to år under forutsetning av ny 
reguleringsplan innen denne tida. 
Dispensasjon ble gitt med vilkår om veg forbi 
scrubberen med minimumsbredde på 4,0 meter 
med tillegg av 0,25 meter fribredde på hver 
side. Det har kommet inn to klager. Tiltakshaver 
klager på vilkåret. ‘Aksjon bevar Uthaug’ klager 
på 
dispensasjonen i sin helhet. Klagefristen er ikke 
utgått. Klagene vil bli behandlet i 
planutvalgsmøte 17.november. 
Piper og scrubber ble satt opp før de ble 
omsøkt. Det er varslet ulovlighetsoppfølging. 
I tillegg til de to byggesakene er det startet opp 
ulovlighetsoppfølging i forbindelse med en 
propantank som er satt opp på området avsatt 
til ‘havn’ i reguleringsplanen. Propantanken er 
ikke omsøkt til kommunen etter plan-og 



bygningsloven. Vi har fått opplyst at den er 
meldt inn til DSB, direktoratet for 
samfunnssikkerhet og beredskap i henhold til 
forskrift om håndtering av farlig stoff. Dialog 
med Grøntvedt Nutri foregår. 

2. Hva skjer med ulovlighetskontrollen? 
Ulovlighetsoppfølging for de tre tiltakene nevnt 
ovenfor vil følge vanlig saksgang i henhold til 
plan- og bygningsloven. Eventuelle pålegg, 
tvangsmidler og overtredelsesgebyr vil bli lagt 
frem til behandling i planutvalget. 
Eventuelle pålegg om stans og opphør med 
øyeblikkelig virkning (plan-og bygninsgloven 
§32-4) kan fattes av administrasjonen der 
nødvendig. 

3. Hva skjer med adkomsten til offentlig kai, og den 
porten som er ulovlig oppsatt 

Det har kommet inn en klage på porten. Klage 
er ikke behandlet enda grunnet stor 
saksmengde i enhet for plan og forvaltning. 

4. Hva skjer med vedtak hos fylkesmannen, der oppstart 
ikke godtas, heller ikke 
midlertidig. Kommunen har jo i flere saker gått mot 
fylkesmannen. 

Fylkesmannen er forurensningsmyndighet, 
kommunen har ingen myndighet til å gi tillatelse 
eller følge opp saken etter forurensningsloven 
med tilhørende forskrift. Henvendelser til 
kommunen i forbindelse med dette blir 
videresendt 
til fylkesmannen. 

5. Hva skjer med alle punktene tatt opp i formannskapet 
i møte den 16 okt.? 

De ulike sakene blir fulgt opp gjennom 
saksbehandling etter plan- og bygningsloven 
som beskrevet i svar på de tidligere punktene. 
I forhold til svar på spørsmål 2 er det avtalt med 
spørsmålsstiller at sak PS 20/120 
anses som dekkende for å besvare dette 
spørsmålet, samt grunnlag for svar på 
kulepunkt 2 i interpellasjon fremmet av 
representanten Signe Sylten (AP). 
Ordfører har fått opplyst fra administrasjonen 
oppfattet interpellasjonen i utgangspunktet som 
en en politisk ytring, og følgelig at påvirkning 
først og fremst 
måtte foregår på politisk nivå og at hvert parti 
jobber opp mot egen partiorganisasjon og 
sentrale myndigheter. Dette er etter ordførers 
vurdering en litt for snever tolkning av vedtaket 
i interpellasjonen. 
Ordfører har derfor bedt administrasjonen 
undersøke hvordan vi kan slutte oss til 



«Solidarity Cities» formelt og fremme en sak om 
dette for kommunestyret. 
I forhold til oppfølging av øvrige punkt i 
interpellasjonen vil jeg be administrasjonen 
om å oversende interpellasjonen og vedtakene 
formelt til regjeringen med kopi til Stortinget. 
Dette anses tilstrekkelig for å synliggjøre den 
politiske forventningen i 
kommunen om at nasjonen bidrar med 
hastetiltak som sikrer vann, sanitærforhold og 
grunnleggende menneskerettigheter, bidrar 
med sikkerhetstiltak i Moria-leiren og at Norge 
gir ekstraordinært støtte til de norske frivillige 
organisasjonene i Moria-leiren. 

 
Ordfører Tom Myrvold 
 
 
Spørsmål til spørretimen fra Øyvind Wiger-Haraldsvik 
(AP) 
 
Angående adgangskontroll i Uthaug havn 
 
Grøntvedt Pelagic AS har satt opp et gjerde med bom 
som begrenser allmennhetens tilgang til offentlig 
eiendom i Uthaug havn. Dette området har i en årrekke 
blitt benyttet av lokalbefolkningen til ilandføring av 
fangst fra kystfiskere, til rekreasjon og til fiske fra land. I 
sommer ble det dessverre full stopp i alle disse 
aktivitetene. På nevnte bom er det nå oppgitt et 
telefonnummer som man må ringe for å slippes inn på 
området. Fosen Brann og Redning har i en 
tilsynsrapport av juni d.å. notert at det skal sendes inn 
navn på egne ansatte til Grøntvedt Pelagic AS, slik at 
Fosen Brann og Redning skal sikres adgang til området.  
 
Mine spørsmål til ordføreren er derfor: 
 

1. Er det fattet formelle vedtak om denne 
bommen i Ørland kommune? 

2. Hvilken lovhjemmel er benyttet for å begrense 
innbyggernes tilgang til offentlig eiendom? 

3. Hvordan er personvernforordningen (GDPR) 
ivaretatt når en privat aktør fører liste over 
bevegelsene til kommunens innbyggere, 
blålysetatene og forsvarets ansatte?  

4. Hvilke av kommunens representanter står i så 
fall på denne lista? 
 

Kopi: Planutvalget 
 



Med vennlig hilsen 
 
Øyvind Wiger-Haraldsvik 
Kommunestyrerepresentant for Ørland Arbeiderparti 
 
 
Svar til spørretimen fra Øyvind WigerHaraldsvik (AP) 
1. Er det fattet formelle vedtak om denne bommen i 
Ørland kommune? 

I referat fra formannskapsmøte 7.11.2019 i 
Ørland kommune står følgende: 
Orienteringer v/kommunalsjef Jon 
Foss:Eventuelt tilgangsbegrensning til Grøntvedt 
Pelagic sitt anlegg på Uthaug Grøntvedt Pelagic 
AS har søkt kommunen om å få etablere 
adgangskontroll til 
området som i dag brukes av bedriften, jfr 
vedlegg. Formannskapet slutter seg til 
administrasjonenes forslag om at Grøntvedt 
Pelagic AS som et midlertidig strakstiltak for å 
bedre sikkerheten for uvedkommende får 
iverksette de foreslåtte tiltak som begrenser 
adgangen til industriområdet. Parallelt med 
dette utarbeider kommunen i samarbeid med 
Grøntvedt Pelagic AS en plan for etablering av 
ny allmenningskai i havnebassenget, dette 
forutsettes innarbeidet i områdeplanen 
for Uthaug. Kostnader med gjennomføring av 
adgangskontrollen forutsette dekke i sin helhet 
av Grøntvedt Pelagic AS. 
Ordfører har ingen kjennskap til hvordan 
administrasjonen har fulgt opp Formannskapets 
tilslutning til administrasjonens forslag. 
Formannskapets tilslutning til er av 
administrasjonen ikke lagt fram som politisk sak 
slik det kreves for å ha et gyldig politisk vedtak. 
Etter ordførers oppfatning er dette kommunens 
ansvar og kan ikke lastes bedriften i 
utgangspunktet. 

2. Hvilken lovhjemmel er benyttet for å begrense 
innbyggernes tilgang til offentlig 
eiendom? 

Det er ikke brukt lovhjemmel i orienteringen i 
formannskapet 7.11.2019. Det foreligger så 
langt ordfører har bragt i erfaring ikke et gyldig 
politisk vedtak, jfr svar på spørsmål 1. 

3. Hvordan er personvernforordningen (GDPR) ivaretatt 
når en privat aktør fører liste 
over bevegelsene til kommunens innbyggere, 
blålysetatene og forsvarets ansatte? 

Kommunedirektøren opplyser om at dette 
spørsmålet må diskuteres nærmere med 
personvernombudet før det kan svares ut. Dette 



vil bli fulgt opp og avklares så snart som praktisk 
råd er. 

4. Hvilke av kommunens representanter står i så fall på 
denne lista? 

Kommunen har ingen samlet oversikt over hvem 
av kommunens representanter som eventuelt 
står på en slik liste. 

 
Ordfører Tom Myrvold 
 
 
Vedrørende spørsmål til spørretimen: 
Ordføreren vil invitere gruppelederne til et møte for å 
drøfte behandlingen av spørsmål til spørretimen. 
 
 

OS 20/3 Høring – Forslag til midlertidig endring i valgforskriften – 
adgang til elektroniske underskrifter på listeforslag 

 

PS 20/120 Bosetting fra Morialeiren  

PS 20/121 Detaljreguleringsplan for Grova landbruks- og 
næringsområde – planID 50170149 – 
andregangsbehandling 

 

PS 20/122 Plan for forvaltningsrevisjon og eierskapskontroll i 
perioden 2021 – 2024 

 

PS 20/123 2. tertial rapport – Roret Ørland kulturforetak KF  

PS 20/124 Tertialrapport – andre tertial 2020 Valsneset Utvikling 
KF 

 

PS 20/125 Saldering 3 – investeringsbudsjettet  
 
 
Møte startet med sanginnslag av Ørland kulturskole v/ Ingunn Solem, Karen Rønning og Johanna Leding 
Ringstad. 
 
 
Orienteringer 

 Orientering ved ordfører og kommunedirektør 
 Kommunedirektørens presentasjon av hovedpunktene i forslag til Ørland kommunens budsjett 

2021. 
o Presentasjon sendes representantene etter møte 
o Kommunedirektøren orienterte om hovedtrekkene i forslag til budsjett 2021 
o Økonomisk status 
o Økonomiske rammefaktorer, usikkerhet og utfordringer 
o Eiendomsskatt 
o Forutsetninger og måltall 
o Befolkningsutvikling 
o Hovedtall - budsjett 2021 
o Økonomiplan - tiltak og strukturelle endringer 
o Kommunalsjefene presenterte budsjett 2021 for egne områder 



 Organisasjon og utvikling v/kommunalsjef Arild Risvik 
Ramme, forutsetninger og ambisjoner 2021 

 Næring, arbeid og kultur v/kommunalsjef Marit. K. Ervik 
Ramme, forutsetninger og ambisjoner 2021 

 Helse og familie v/kommunalsjef Marit K. Ervik 
Ramme, forutsetninger og ambisjoner 2021 

 Oppvekst og utdanning v/kommunalsjef Magdele P. Johansen 
Ramme, forutsetninger, oppgaver og ambisjoner 2021 

 Samfunnsutvikling og tekniske tjenester v/kommunalsjef Thoms Engen 
Ramme, forutsetninger og ambisjoner 2021 

o Videre prosess for budsjettbehandlingen 2021 
 
 
 

  



OS 20/3 Høring - Forslag til midlertidig endring i valgforskriften - adgang til elektroniske underskrifter på 
listeforslag 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 29.10.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Orienteringen ble tatt til etterretning. 
 
Vedtak: 
Forslag til midlertidig endring i valgforskriften om adgang til elektronisk underskrift listeforslag, ble tatt 
til etterretning. 
 
 

PS 20/120 Bosetting fra Morialeiren 

Saksprotokoll i Utvalg for oppvekst og utdanning - 28.09.2020  
 
Behandling: 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Kommunestyret tar saken til orientering. 

 
 
 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 29.10.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Kommunestyret tar saken til orientering. 
 
 
 
 

PS 20/121 Detaljreguleringsplan for Grova landbruks- og næringsområde - planID 50170149 - 
andregangsbehandling 

Saksprotokoll i Planutvalget - 13.10.2020  
 
Behandling: 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 



 
Vedtak: 
Ørland kommune egengodkjenner detaljreguleringsplan for Grova Landbruks- og næringsområde, 
PlanID 50170149, med planbestemmelser sist revidert 02.10.2020 og plankart sist revidert 17.04.2020. 
 
Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningsloven §§ 12-11 og 12-12. 
 
 
 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 29.10.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Ørland kommune egengodkjenner detaljreguleringsplan for Grova Lanbruks- og næringsområde, PlanID 
50170149, med planbestemmelser sist revidert 02.10.2020 og plankart sist revidert 17.04.2020. 
 
 
 
 

PS 20/122 Plan for forvaltningsrevisjon og eierskapskontroll i perioden 2021 - 2024 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 29.10.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Kontrollutvalgets plan for forvaltningsrevisjon og eierskapskontroll for perioden 2021 – 2024 for Ørland 
kommune vedtas som framlagt. 
 
 
 
 

PS 20/123 2. tertial rapport - Roret Ørland kulturforetak KF 

Saksprotokoll i Styret for Roret Ørland Kulturforetak KF - 15.10.2020  
 
Behandling: 
 
Votering  
Daglig leders innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 

1. Styret godkjenner den fremlagte tertialrapporten for 2. tertial 



2. Styret henstiller til administrasjonen å arbeide for å bringe resultatet for 2020 i balanse 
 
 
 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 29.10.2020  
 
Behandling: 
Representanten Hans Eide (SP) meldte seg inhabil under behandling av saken på bakgrunn av at han er 
saksbehandler på saken. 
 
 
Votering  
Styret for Roret Ørland Kulturforetak sin innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
3. Styret godkjenner den fremlagte tertialrapporten for 2. tertial 
4. Styret henstiller til administrasjonen å arbeide for å bringe resultatet for 2020 i balanse 
 
 
 

PS 20/124 Tertialrapport - andre tertial 2020 Valsneset Utvikling KF 

Saksprotokoll i Styret for Valsneset Utvikling KF - 19.10.2020  
 
Behandling: 
 
Votering  
Daglig leders innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 

1. Tertialrapport – andre tertial 2020 Valsneset Utvikling KF tas til orientering 
2. Det søkes Ørland kommune om en overføring på kr 63.000 for oppfylling av 

budsjettvedtaket. 
 
 
 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 29.10.2020  
 
Behandling: 
Representanten Ogne Undertun (AP) meldte seg inhabil i saken, da Kopparn Utvikling AS også er 
oppnevnt som styre for Valsneset Utvikling KF og representanten er styreleder for Kopparn Utvikling AS.  
 
 
Votering  
Styret for Valsneset Utvikling KF sin innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
3. Tertialrapport – andre tertial 2020 Valsneset Utvikling KF tas til orientering 
4. Det søkes Ørland kommune om en overføring på kr 63.000 for oppfylling av budsjettvedtaket. 
 
 
 



PS 20/125 Saldering 3 - investeringsbudsjettet 

Saksprotokoll i Utvalg for strategi og drift - 15.10.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling vedtatt mot 1 stemme Finn olav Odde (SP) 
 
 
Vedtak: 
Investeringsbudsjettet salderes som vist under oppsummering. 
 
 
 
 
Saksprotokoll i Formannskap - 16.10.2020  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Investeringsbudsjettet salderes som vist under oppsummering. 
 
 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 29.10.2020  
 
Behandling: 
 
 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Investeringsbudsjettet salderes som vist under oppsummering. 
 
 
 
 


